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Informatie van het College 

 
 
 
 
 
Onderwerp: Nadere informatie naar aanleiding raadsbehandeling notities 

afvalinzameling 

Datum: 10 februari 2016 

 
Wat is de voorgeschiedenis en de concrete aanleiding van de informatie? 
Met deze memo stelt het college de raad verder op de hoogte van de stand van zaken waar 
het gaat om de uitvoering van het raadsbesluit van 19 februari 2015 en de bijbehorende 
moties en amendementen. Dit is naar aanleiding van de raadsvergadering d.d. 4 februari 
2016 waarin vragen gesteld werden over de uitvoering van de verschillende acties.  
 
Ligt aan de informatie een collegebesluit ten grondslag? 
Ja, datum: 9 februari 2016 
 
Samenvatting 
19 februari 2015 heeft de raad een besluit genomen om scenario 1 door te voeren. Daarnaast zijn er 2 
amendementen aangenomen en 1 motie. Op 18 juni 2015 heeft het college de voortgang 
gerapporteerd. In deze memo rapporteren we opnieuw over de voortgang. 
 

- De brengparkjes (die locaties waar papier, glas en plastic containers bij elkaar staan) 
worden in 2015 ondergronds gebracht: 
In 2015 is een uitvoeringsplan gemaakt voor het ondergronds brengen van de brengparkjes. 
Hierbij zijn de uit te voeren werkzaamheden opgedeeld in 2 werkstromen. Werkzaamheden 
die gepland staan in gebieden waar groot onderhoud op korte termijn is gepland. Deze gaan 
mee in de planning van het project en zijn daarmee afhankelijk van de planning van het 
project (bijvoorbeeld Buytenstee). Daarnaast zijn er werkzaamheden die daar buitenvallen. 
Deze worden in 1 keer gezamenlijk aanbesteed en buiten uitgevoerd. Deze werkzaamheden 
zijn vertraagd en naar verwachting kan halverwege 2016 gestart worden met de het 
daadwerkelijk plaatsen van de containers. Containers worden op die locaties geplaatst waar 
nu al bovengrondse containers staan. Op een enkele plek zijn containers gepland op nieuwe 
locaties, zodat een betere spreiding ontstaat. Dit is het geval bijvoorbeeld bij Polderland. 
Ook is gereageerd op vragen van bewoners om een brengparkje dichtbij te plaatsen. Dit zal 
gebeuren bij Beukenhorst. Op verzoeken van bewoners om aanpassingen, zodat het afval 
beter gescheiden kan worden, wordt adequaat gereageerd. Zo wordt bij de Tobias Asserlaan 
medio 2016 een plastic container geplaatst en bij de Beukenhorst komen extra containers.  

 
Vertraging plaatsen van de containers 
Het bestellen van de containers bij de eigenaar van het inzamelmiddel (Meerlanden) heeft 
geleid tot een flinke vertraging. De Meerlanden heeft de leverantie van inzamelmiddelen voor 
alle gemeentes centraal aanbesteed. Hierdoor werd de gemeente Diemen geconfronteerd met 
een nieuw type container dat niet voldeed aan het kwaliteitsplan van de Gemeente Diemen. 
Dit heeft gezorgd voor een langere levertijd en daarmee een vertraagde uitvoering van het 
verder ondergronds brengen van de brengparkjes. 

 
- Bij hoogbouw worden restafvalcontainers bij voldoende capaciteit voor het restafval 

vervangen voor kunststofcontainers: 
Het omvormen van restafvalcontainers heeft nog niet plaats gevonden maar kan relatief snel 
plaatsvinden. Omdat de discussie loopt over de inzameling van drankenkartons en/of metaal 
in de plasticcontainers, is gewacht met het ombouwen van de restafvalcontainers en het 
daarbij behorende communicatietraject op de behandeling in de raad van de aangeboden 
notities.  
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Er is ook gekozen om zo goed mogelijk af te stemmen met de omringende gemeentes 
(Amsterdam/GAD), het AEB en de deelnemers van Meerlanden om zo eenduidig mogelijk te 
communiceren met de bewoners. Zo spoedig mogelijk na de behandeling van de aangeboden 
notities door de raad kunnen de restafvalcontainers worden omgevormd en het 
communicatietraject gestart worden. 

   
- GFT-containers openingen vergroten, verwijderen en verplaatsen en ander gebruik: 

Tijdens het uitwerken van de motie en amendementen en het onderhandelen met de 
Meerlanden is het inzicht in het gebruik van de gft-containers verder toegenomen. Ook de 
“goed” functionerende gft-collectoren met een grote inworp dragen slechts op zeer geringe 
wijze bij aan het scheiden van afval. In heel Diemen wordt slechts 7% van het GFT op deze 
wijze gescheiden van het restafval. In verband met de kosten van het ombouwen van de gft-
containers alsmede de motie van GroenLinks is er besloten om het ombouwen te bevriezen 
tot er duidelijkheid zou zijn over de toekomst van de gft-container.   

  
- Communicatie: 

De start van de grote communicatie campagne wacht op de invoering van de nu voorgelegde 
keuzes en maatregelen. Momenteel worden de plannen en campagnes opgesteld en 
afgestemd om deze in te zetten zodra de inzamelmiddelen gereed zijn. De onderstaande 
communicatie heeft wel plaats gevonden: 
-Afvallessen op verschillende basisscholen. 
-Promoten en deelname aan de Wecycle actie 
-Zoals gebruikelijk, is ook in 2015 in iedere Diemen Info aandacht voor het Recycleplein.  
-project Beukenhorst.  
 

- Plaatsen van bladkorven in de herfst: 
De bladkorven zijn deze herfst periode niet geplaatst. Er waren slechts zes aanmeldingen 
voor een bladkorf. Echter het gewenste eigenaarschap en de gezamenlijkheid in straat of 
buurt ontbrak bij deze aanmeldingen. In overleg met hen en een tiental andere bewoners is er 
afgesproken dat zij het aanwezige blad in hun straat zelf bij elkaar zouden vegen en 
vervolgens is dit door wijkbeheer direct opgeveegd. Dit is een efficiëntere en goedkopere 
werkwijze gebleken dan het legen van bladkorven. Daarbij versterkt dit de betrokkenheid van 
bewoners bij de woonomgeving en wordt misbruik voorkomen. Samen met een efficiënte  
werkwijze voor heel Diemen is dit jaar bereikt dat het blad snel verwijderd is en de overlast tot 
een minimum beperkt is gebleven. 
 

- Onderhandeling Meerlanden: 1 juli 2015 liep het contract met Meerlanden af. Begin 2015 is 
er direct gestart met het scherp stellen van de DienstVerleningsOvereenkomst (DVO). Deze 
was in de loop der jaren op diverse plekken verouderd geraakt en sloot niet meer aan bij de 
huidige wensen. Het contract was weinig flexibel, waardoor o.a. de mogelijkheid om 
wijzigingen in het ophaalsysteem makkelijk op te kunnen vangen, ontbrak. Dit vergde veel 
meer tijd dan van te voren gepland was. Pas na het gereedkomen van de DVO konden de 
daadwerkelijke onderhandelingen beginnen. Dit ging uiterst moeizaam o.a. door verschillen 
van inzicht. Uiteindelijk zijn alle posten met alle betrokkenen volledig onderbouwd en tot op de 
werkvloer besproken. Dit heeft geleid tot een inzettabel van mens en machine waar zowel 
Meerlanden als Diemen volledig achter staan. Zo zijn er afspraken tot stand gekomen waarbij 
bij elke wijziging in het afvalinzamelsysteem duidelijk is wat dit financieel gezien betekent. Dit 
alles tezamen gaat leiden tot een verlaging van de aanneemsom met 20%. De effecten op de 
afvalstoffenheffing dienen nog berekend te worden. Het college verwacht u uiterlijk bij de 
kadernota 2017 inzicht te kunnen geven in deze effecten. Naar verwachting wordt het nieuwe 
contract eind maart ondertekend met terugwerkende kracht van 1 juli 2015 inclusief de 
bijbehorende financiële voordelen. 
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